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Vidreres vol 
una 
comissió de 
festes 
permanent 
VIDRERES (De la nostra Re
dacció).— La comissió de 
festes va fer una reunió per 
tal de fer un balanç global del 
que havia estat la passada 
festa Major de Vidreres. En 
aquesta reunió la comissió de 
festes va prendre la decisió 
de constituir una comissió 
permanent que s'encarre
gués de programar, organit
zar i coordinar la festa major 
de Vidreres d'ara endavant. 

La comissió de festes ha 
vist la necessitat de crear una 
comissió permanent, «sobre
tot si es pretén recuperar la 
festa «pel poble», i «per al 
poble», possibilitant una ma
jor acció ciutadana, promo
vent activitats populars, re
collint noves iniciatives...». 

La propera reunió de la co
missió tindrà lloc a l'ajunta
ment el proper dissabte dia 
vint-i-nou de setembre a les 
set de la tarda, en la qual es 
constituirà definitivament la 
comissió de la festa major. 

Dia mundial del 
turista a Lloret 
LLORET DE MAR (Del nostre 
corresponsal, F.P.).— Avui 
se celebrarà a Lloret el dia 
iVlundial del Turisme, amb di
versos grups de teatre que re
correran els carrers més im
portants de la població i oferi
ran actuacions a l'aire lliure 
per als vianants. 

Aquestes actuacions ani
ran a càrrec del grup Pam i 
Pela, La Carantamaula i El se
trill i es desenvoluparan entre 
dos quarts de quatre i les sis 
de la tarda. A aquesta hora, 
davant de l'ajuntament, es 
durà a terme un festival fol
klòric amb l'actuació de 
grups de ballet espanyol, de 
Paraguai i del Senegal. 

Acceptat el conveni amb la Generalitat per al museu de ceràmica 

El cinema Mundial de la Bisbal 
serà municipal per vuit milions 

LA BISBAL (De la nostra Redacció).- Els dotze regidors 
asseguts dimarts a la taula del ple de la Bisbal varen 
encàrar-se amb l'aprovació d'increments i modifica
cions de crèdit en el pressupost municipal, i varen posar 
al capdavall el seu vist-i-plau al gravamen que s'aplicarà 
a diferents ordenances fiscals, al cadastre, i a la tarifa 
d'aigua potable. En la mateixa sessió es va acceptar 
igualment el conveni proposat per la Generalitat per tal 
de crear a la Bisbal l'esperat museu de ceràmica, així 
com la compra del cinema Mundial. 

La modificació del cadastre de 
la Bisbal no va comportar, com 
ha passat en altres poblacions, 
cap enrenou: la sala de sessions 
de l'ajuntament va comptar di
marts a la nit amb la presència 
d'un únic espectador, que no va 
poder aguantar fins al final del 
plenari i va marxar. Amb tot, el 
consistori, reunit amb l'absència 
de l'independent, Sans, va apro
var modificar la constitució del 
cadastre amb un increment del 
quinze per cent. «D'una quanti
tat irrisòria —manifestà des de 
l'oposició el regidor Pons, de 
l'ERC— alguns ciutadans pas
saran a pagar grans xifres. És 
clar que ens haurem d'enfrontar 
a l'opinió pública». L'alcalde 
Vancells, de CDC, s'encarregà 
d'esbrinar tot seguit que «ac
tualment s'està tramKant la revi
sió de quotes, però no hi ha res 
acabat: davant d'experiències 
d'altres localitats, però, es pot 
fixar que aproximadament la 
mitjana de càrrecs ratllarà les 
dotze mil pessetes per cap, en 
cas que s'apliqui un vint per cent 
d'augment, i que això suposaria 
per a l'ajuntament un ingrés de 
quaranta milions de pessetes». 
Vancells, però, insistí a voler-se 
curar en salut i rebaixar els prop 
de quatre mil contribuents que 
enguany hi ha comptabilitzats a 
la Bisbal, i rebaixar per a aquesta 
gent l'augment en el cadastre:^ 
«Si en lloc d'un vint apugem un 
quinze, farem que l'impacte so
bre el contribuent sigui més lleu. 

Tot i així, tindrem un benefici de 
trenta milions». La idea, a1 final, 
va convèncer la taula i va ser 
aprovada per unanimitat. Es tin
gué en compte que «si l'any vi
nent veiem que, malgrat tot, 
s'ha afectat massa la butxaca 
del contribuent, ens tornarem a 
reunir per mirar de pal·liar la si
tuació». 

L'AIGUA, 
LES ORDENANCES 
I EL MUSEU 

A l'hora d'enllestir un altre 
augment, el de la tarifa d'aigua 
potable, es volgué recordar que 
els bisbalencs han d'abonar a 
més del municipal un altre incre
ment fixat per la Generalitat. La 
Bisbal està inclosa en el pla de 
sanejament de la conca del Ter i 
s'ha de pagar per endavant la 
quantiat de 3'68 pessetes per 
metre cúbic d'aigua. Després de 
deixar prou clar aquest aspecte, 
s'acordà, amb el vot en contra el 
del regidor Ocafla, del PSUC, 
una altra clatellada: la puja del 
sis per cent en la mateixa tarifa 
d'aigua. Per si amb tot això no 
n'hi hagués prou, la darrera ses
sió ordinària va servir també per 
aprovar un suplement del pres
supost municipal per un total de 
nou milions set-centes mil pes
setes, que serviran perquè 
l'ajuntament «doni compliment 
als seus compromisos». I per úl
tim, també, la modificació en 

El Govern Civil ho ha anunciat ja de forma definitiva 

La Guàrdia Civil seguirà a Amer, 
Caldes, Llagostera, Bàscara i Tortellà 

(De la nostra Redacció).— Amer, 
Tortellà, Caldes de Malavella, 
Bàscara i Llagostera no restaran 
sense Guàrdia Civil, tal com s'ha 
fet públic en una nota de premsa 
del Govern Civil de (airona. La 
reestructuració de les forces de 
la Guàrdia Civil que s'està portan 
a terme a tot l'estat podia haver 
afectat de forma considerable 
les comarques gironines, en dei
xar sense casernes d'aquest cos 
cinc pobles. Malgrat tot, el go
vernador civil de Girona, Miquel 
Solans, després de diversos con
tactes amb alts càrrecs del Mi
nisteri de Defensa, ha aconse
guit que a les nostre comarques 
hi continuï havent el nombre su
ficient d'efectius, de tal manera 
que no s'hagin de suprimir 
aquestes cinc casernes. A final 
del mes d'agost sorgí el rumor, 
del qual se'n féu ressif PUNT 
DIARI que s'estava preparant 
una reestructuració de les forces 
de la Guàrdia Civil a càrrec de la 
direcció general del Cos. Aques
ta possible reestructuració tin
dria una forta incidència a les 
nostres comarques, on s'haurien 
de tancar cinc casernes, concre
tament les d'Amer, Tortellà,, Cal

des de Malavella, Bàscara i Lla
gostera. Aquests pobles, que 
restarien sense aquestes forces 
de seguretat, solament disposa
rien de la policia municipal. 

TOTS, CONTRARIS 
A LA REESTRUCTURACIÓ 

Tant el governador civil de Gi
rona, Miquel Solans, com els al
caldes de les poblacions afecta
des per aquesta mesura, mostra
ren la seva disconformitat per la 
reestructuració del Cos de la 
Guàrdia Civil. A Caldes de Mala
vella, el Consistori ja havia com
prat els terrenys per fer unes no
ves casernes; a Llagostera s'ha
vien ofert uns terrenys per a la 
construcció d'aquests nous ha
bitatges, malgrat que la cosa es
tava aturada; a Tortellà la pre
sència de la Guàrdia Civil anava 
bé per al control de la droga; a 
Bàscara, l'oposició a l'eliminació 
dels serveis del cos d'ordre era 
total, fins i tot s'arribà a convo
car un ple extraordinari per parlar 
del tema; finalment, a Amer 
també era palès un sentiment 
oposat a la reestructuració, en

cara que aquest poble no ha es
tat mai un lloc gaire conflictiu, la 
Guàrdia Civil prestava uns ser
veis molt importants de vigilàn
cia rural i en el camp de futbol. 

Pel que fa al governador ciyil 
de Girona, Miquel Solans, es 
mostrà totalment contrari a la 
reestructuració, tal com quedà 
palès en les seves declaracions a 
PUNT DIARI el vint-i-dos d'agots 
d'enguany: «Prefereixo que els 
efectius humans de les casernes 
siguin limitats abans que desa
pareguin. Encara que h| hagin de 
quedar quatre homes, sempre és 
millor això que el poble es quedi 
sense forces d'ordre». Miquel 
Solans, que ha mantingut diver
ses reunions amb alts càrrecs del 
Ministeri de Defensa, ha aconse
guit que les comarques gironines 
continuïn tenint el nombre sufi
cient d'efectius per tal què no 
s'hagi de suprimir cap caserna. 

El Govern Civil ha agraït als 
ajuntaments i als habitants 
d'aquestes poblacions les mos
tres de solidaritat rebudes, «les 
quals han demostrat la gran 
col·laboració quie existeix entre 
els ciutadans i el cos de la Guàr
dia Civil». 

Tres hores va durar la sessió plenària de l'Ajuritament bisbalenc. 

una llarga llista d'ordenances fis
cals que van des de l'import de 
circulació, d'escombraries, de 
publicitat, «que només paguen 
els burros», segons digué l'Oca-
fta, fins al servei de cementiri. 
Aquesta modificació suposa 
igualment un increment que os
cil·la en. cada cas entre el cinc i el 
cent per cent. Tot plegat acabà 
dimarts amb l'afirmació admira
tiva d'un Pons que des del grup 
d'ERC revelà, tot parat, ai con
sistori: «Sort que, de tot plegat, 
no es tenim nosaltres cap culpa, 
perquè segur que per això al car
rer hi haurà manifestacions». 

Finalment, després del llarg 

tràmit, engegat ja en l'anterior 
consistori, l'Ajuntament com
prarà el local del cinema Mundial 
per vuit milions de pessetes, el 
destinarà a fins culturals i recrea
tius i demanarà à Arquitectura i 
Habitatge la seva rehabilitació. 
Per altra banda, quant al museu 
de la ceràmica de la Bisbal es va
ren aprovar també les esmenes 
al conveni presentat per la Gene
ralitat i que s'haurà d'establir 
amb l'Ajuntament i la Diputació. 
De moment, però, quan l'edifici, 
hi ha només un avantprojecte 
elaborat per una comissió d'as
sessors designada per l'alcalde, 
cap acord definitiu en ferm. 

La granja de cocodrils i 
la visita al cementiri 

quan toqui la mitjanit 
L'alcalde Vancells no va haver de fer servir la campaneta de 
posar ordre que li han regalat, tot i que en alguns moments poc 
en va faltar. Un pic-pic Oçana, del PSUC, i dos insistents Pons i 
Adarnius, de ERC, varen fer-se sentir al llarg de les prop de tres 
hores de sessió tot fent ombra a uns socialistes que, com sem
pre, restaren pràcticament sense dir ni piu. Mentre, dues de les 
tres dones del Consistori, la convergent Cervera i la socialista 
Güell, anaren distraient-se amb un xiclet que mastegaren fins 
deixar-lo sec. El secretari, Castejon, enclavat impassible al darre
ra de la seva llumeta, no deixà passar tampoc cap anomalia ni 
cap xiuxiueig empipador. 

El punt més engrescador de tots fou el referent a la modificació 
d'ordenances fiscals, servit a discreció pel convergent Coll, un 
setciències en matèria d'hisendes i patrimonis. «Estic en la 
confiança que no estem fotent cap disbarat», apuntaria 
convençut Adarnius, d'Esquerra, tot paint.la carraudella de xifres 
que es posà al damunt de la taula. En Coll, però, s'encarregaria 
d'aclarir un per un tots els punts i de rectificar sense manies el 
més errat, desengrunant tots els serveis contemplats per les or
denances incrementades. 
«I una granja de cocodrils —demanaria irònicament l'Adarnius— 
no es contempla pas?», «doncs, sí —explicaria tot seguit Coll— 
perquè es contempla les explotacions d'animals d'aprofitament 
pelleter». 

I és que~ tal i com sentenciaria després l'independent Foradada 
amb un «he, he, que n'ets de dolent» el convergent Carles Coll va 
poder en tot. En tot menys amb el castellà del regidor comunista, 
i és que l'Ocana, no podia ser d'altra manera, tornà a alternar, ara 
si ara no, l'idioma català il'idioma castellà i aconseguint que fins i 
tot el nacionalista de CDC s'enganxés a parlar-hi. El que no se 
sap pas com ho farà a l'hora de redactar l'acte és el secretari, 
Castejon, que a més a més anà tota la nit de bòlit mirant de pes
car el vot de l'Ocana que, vés a saber per quins designis es dedi
cà a posar en pràctica un curiós cara o creu a l'hora d'aprovar els 
punts: ara a favor, ara en contra i, si no, abstenció, que per això 
hi és. «Prec o pregunta?», demanaria al final en Castejon, ja a la 
cua del ple, «Es igual —contestaria l'Ocana, com aquell que era 
una tassa de llet i cafè—hi posi el que vulgui». 

La intervenció del regidor del PSUC, la darrera de la sessió, va 
centrar ei tema al cementiri de la Bisbal i va desembocar en una 
proposta, amablement declinada pel batlle, feta pel regidor Pons, 
d'ERC, que volia anar a fer una visita de mitjanit a les instal.la-
cions lliurades als difunts bisbalencs. 
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